
Z á p i s 

z 10. jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje e-Government 

konané dne 05.04.2023 od 15:00 hodin. 

v budově Regiocentra Nový Pivovar, Hradec Králové 

 

 

Přítomni:  Ing. Aleš Maloch, Mgr. Martin Moravec, Martin Křovina, Petr Jeništa, Mgr. Tomáš 

Merta, Bc. Robert Průcha, Jiří Regner, Ing. Jan Bednář, Dominik Lukaštík, Ing. Jiří 

Stuchlík 

Omluveni: Matěj Hlavatý, Luboš Hoker, JUDr. Ing. Jaroslav Švamberk, Adam Valenta, MgA. 

Václav Bartoš 

Hosté:  Mgr. Ivana Kudrnáčová, Mgr. Radek Malíř 

 

Program jednání: 

1. Zahájení 
2.  Schválení programu, schválení hostů a volba ověřovatele zápisu 
3.  Informace krizového řízení KHK (Mgr. Radek Malíř) 
4. Stav elektronizace krajských úřadů (Mgr. Ivana Kudrnáčová) 
5.  Různé – diskuze 
6.  Závěr 

 

K bodu 1 
Zahájení 
 
Jednání v 15:00 hodin zahájil a řídil Ing. Aleš Maloch, předseda komise Rady Královéhradeckého kraje 

e-Government. 

 
K bodu 2 
Schválení programu, schválení hostů a volba ověřovatele zápisu 
 
 
USNESENÍ KEG/10/7/2023  
Komise Rady Královéhradeckého kraje pro e-Government  
 
I.  s  c  h  v  a  l  u  j  e    

1. program 10. jednání komise e-Government 
 

2. hosty na 10. jednání 

II.  v  o  l  í   
     ověřovatelem zápisu Ing. Jiřího Stuchlíka 
 

PRO: 9, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 



 
K bodu 3 
Informace krizového řízení KHK (Mgr. Radek Malíř) 

Mgr. Radek Malíř, vedoucí odboru organizační a právní seznámil členy komise s fungováním krizového 

řízení Krajského úřadu v době Covidu a válečným konfliktem na Ukrajině. Následně členům komise 

zodpověděl otázky ohledně aktualizace webových stránek kraje v oblasti krizového řízení.  

(Příchod pana Jiřího Regnera) 

 

USNESENÍ KEG/10/8/2023  
Komise Rady Královéhradeckého kraje pro e-Government  
 
I.  b  e  r  e     n  a     v  ě  d  o  m  í   
    informace o krizovém řízení Královéhradeckého kraje 
II.  d  o  p  o  r  u  č  u  j  e   
    aktualizaci webu kraje v sekci krizového řízení 
 

PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

 

K bodu 4 
Stav elektronizace krajských úřadů  

Mgr. Ivana Kudrnáčová, vedoucí Odboru regionálního rozvoje, grantů a dotací představila postup 

elektronizace oběhu dokumentů v rámci Krajského úřadu Královéhradeckého kraje s porovnáním 

elektronizace oběhu na ostatních krajích. Porovnávalo se v cca 26 typech dokumentů a KÚ KHK má z 

tohoto množství 20 dokumentů vyřešeno elektronickou formou, což je ve srovnání s ostatními kraji 

velmi dobrý výsledek. Nejméně elektronických dokumentů mají například v Libereckém a Zlínském 

kraji. Naopak nejlépe jsou v postupu elektronizace úřadu jsou na tom v Plzeňském a Moravskoslezském 

kraji. 

(Odchod pan Petr Jeništa) 

 

USNESENÍ KEG/10/9/2023  
Komise Rady Královéhradeckého kraje pro e-Government  
 
I.  b  e  r  e     n  a     v  ě  d  o  m  í   
    informace ke stavu elektronizace krajských úřadů 
II.  p  o  v  ě  ř  u  j  e   
    radního Adama Valentu prověřit oběh dokumentů na deseti vybraných příspěvkových 

organizací kraje 
 

PRO: 8, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1 

 

 
 



 
K bodu 5 
Různé – diskuze 

Úkoly z jednání komise ze dne 1.2.2023:  

1. Doporučení Radě Královéhradeckého kraje zveřejňovat zápisy z Komise Rady Královéhradeckého 

kraje e-Government.  

Splněn: V souladu s usnesením Rady Královéhradeckého kraje č. RK/6/322/2023 ze dne 27. 2. 2023, 

byl schválen návrh zveřejňovat zápisy z jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje e-Government, 

na webových stránkách Královéhradeckého kraje. 

Následně v souladu s usnesením Rady KHK č.  RK/13/740/2023 byl schválen ke zveřejnění zápis ze 

dne 1.2.2023 na webových stránkách kraje.  

Zápis zveřejněn na webových stránkách kraje zde: Zápisy z jednání - komise pro e-Government | 

Královéhradecký kraj (kr-kralovehradecky.cz) 

 

2. Doporučení Radě Královéhradeckého kraje zajistit větší informovanost samospráv o možnostech 

připojení vysokorychlostního internetu. 

Trvá: Nepřítomnost pana radního Adama Valenty 

 

3. Otevřít bod č. 6 z 01.02.2023 (Oběh smluv v elektronické podobě v rámci Krajského úřadu - Mgr. 

Ivana Kudrnáčová) na dubnovém jednání komise. 

Splněn: Mgr. Ivana Kudrnáčová seznámila členy komise s postupem elektronizace oběhu dokumentů v 

rámci Krajského úřadu Královéhradeckého kraje s porovnáním elektronizace oběhu na ostatních 

krajích. 

 

Úkoly z jednání komise ze dne 09.11.2022: 

1. Zjistit projednání v Asociaci krajů České republiky – vytvoření celostátně jednotných informačních 

nástrojů pro obce, ve kterých budou spravovat například účetnictví, spisovou službu a webové stránky. 

Trvá: Nepřítomnost pana radního Adama Valenty 

 

2. Zaktualizovat informace „Krizového řízení Královéhradeckého kraje“ na webových stránkách 

s přihlédnutím dobré praxe ze Středočeského kraje. 

Trvá: Informace o stavu webu Královéhradeckého kraje předají zástupci Odboru informatiky na jednání 

dne 28.06.2023. 

 

Dne 28.06.2023 od 15:00h, se uskuteční v zasedací místnosti č. P1.905 (Karla Poláčka) společné 

jednání komise EG a komise IT.  

https://usneseni.kr-kralovehradecky.cz/part_ressug/open_frameset.php?app=rk&suggestion_id=42874&resolution_id=43346&sitting_id=879&show_commnet_only=1&ressug_under_task_edit=0
javascript:document.open_ressug_43774_43350_2023_740.submit()
https://www.kr-kralovehradecky.cz/scripts/detail.php?id=356934
https://www.kr-kralovehradecky.cz/scripts/detail.php?id=356934


Navrhované body jednání jsou:  

1. Informace k dálkovým odečtům el. energie (CIRI) 

2. Informace o projektech KHK a jejích příspěvkových organizací v oblasti IT (CIRI, Ing. Lenka Bacovská) 

3. Informace k aktualizaci a změn webových stránek kraje (Ing. Bohumil Pecold, Ing. Iva Hejnyšová) 

4. Outsourcing IT služeb (MgA. Václav Bartoš) 

5. Zajistit větší informovanost samospráv o možnostech připojení vysokorychlostního internetu (Adam 

Valenta) 

 

Z důvodu nepřítomnosti tajemnice Mgr. Veroniky Janáčkové v termínu společného jednání komise EG 

a komise IT dne 28.6.2023 je nutná přítomnost tajemnice komise IT, paní Ivany Nesvačilové. 

 

 

K bodu 6 
Závěr 

Předseda poděkoval členům komise Rady Královéhradeckého kraje pro e-Government za účast na 
jednání a vzhledem k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 16:40 hodin jednání ukončil. 
 

 

 

 

 

……………………………………………      ………………………………………….. 

předseda komise       ověřovatel zápisu 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Veronika Janáčková 

 


